
لاریجانی: باید بخش کشاورزی را
مورد حمایت قرار دهیم

رئیس مجلس شورای اسلامی پس از گزارش حجتی، وزیر جهاد کشاورزی بر
حمایت از بخش کشاورزی تاکید کرد.

 

به گزارش خبرنگار پارلمانی ایسنا، علی لاریجانی گفت: آقای حجتی در
مدتی که مسوولیت وزارت را برعهده داشتند در جهت خودکفایی محصولات
استراتژیک خوب عمل کردند و تلاش موثری داشتند. گزارشی هم که در
مورد تولید برنج و گندم دادند گزارش دقیقی بود و نشان میدهد

حرکات مثبتی را دنبال میکنند.

او ادامه داد: از نکات مهمی که باید در اقتصاد مقاومتی به آن
توجه کنیم بخش کشاورزی است. ما باید بخش کشاورزی را مورد حمایت
قرار دهیم؛ خصوصا مشکل آب که در کشور با آن مواجه هستیم؛ باید
سرمایهگذاریهای خاص برای استفاده بهینه از آب داشته باشیم و آرام
آرام نوع کشت را تغییر دهیم تا بتوانیم از این منابع درست

استفاده کنیم.

رئیس مجلس همچنین گفت: امیدواریم بتوانیم در برنامه ششم گامهای
دقیقتری را در این زمینه برداریم.
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